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Geachte heer Van Dam,  

 

Als direct betrokkenen bij het welzijn van gekweekte zowel als wilde watervogels maken wij ons 

ernstig zorgen over de op het oog als epidemische uitbraken rondwarende sterftegolven die, voor 

het eerst in de miljoenen jaren waarin die dieren als componenten van natuurlijke ecosystemen 

existeren, op een zo megalomane schaal optreden en daarbij opvallend pleksgewijs gebonden blijken 

te zijn.  

Toen er ruim 5 weken geleden sprake was van een enorme sterfte onder vooral kuifeenden in de 

Gouwzee, vreesden wij voor een slachting onder de tienduizenden kuifeenden die zich op dat 

moment ophielden op aangrenzende of tegenoverliggende concentratiepunten zoals (kloksgewijs het 

Markermeer rondgaand) de Hoornse Hop, het Enkhuizens sluizencomplex, de golfbreekbaaien langs 

de Enkhuizerdijk, bij de Trintelhaven, bij de Houtribsluizen, bij Lelystad Haven, bij gemaal de Bloq van 

Kuffeler, in de Pampushaven, bij het Muiderzand, bij het eiland Pampus, in het Buiten IJ en in en bij 

het Kinselmeer/Barnegat.  

Omdat er van meet af aan voor werd gewaarschuwd dat het om een zeer besmettelijke variant ging 

bevreemde het ons zeer, dat er pas nadat er in onze Vogelgriep-updates was geattendeerd op het 

uitblijven van substantiële sterfte elders in het Markermeer, plotseling dode kuifeenden opdoken in 

het Buiten IJ nabij de Schellingwouder Brug.  

Daar lijkt het bij te zijn gebleven terwijl alle duikeenden die in het Markermeerbekken 

geconcentreerd zijn ’s nachts foerageren op het open water van het Markermeer en daarbij contact 

hebben met de andere regionale deelpopulaties.  

Het is op zijn minst in tegenspraak met de geproclameerde besmettelijkheid dat de uitbraak in de 

Gouwzee geen substantieel vervolg kreeg en dat direct daarna niet een sterftegolf vanuit het 

Wolderwijd door de Randmeren trok maar het virus zich toen ineens als terrestrische smetstof 

toelegde op eenden stallen bij Biddinghuizen waardoor op het oude land bij Hierden en Ermelo in 

totaal meer dan 200.000 Pekingeenden voornamelijk preventief geruimd werden. 

Ons autonoom opererende team “de Faunarecherche” vestigde al van meet af aan de aandacht op 

het feit, dat de plotselinge sterfte van vele honderden duikeenden zonder dat er daar (i.c. op 

Wolderwijd en Gouwzee) voorafgaand melding was gemaakt van zieke en verzwakte vogels, eerder 

deed denken aan vergiftiging dan aan een virale aandoening. 

Het gaat tenslotte om wilde vogels die van nature immuun zijn tegen aanvallen van AI-virus en 

waarvan NIOO-onderzoeker Dr. Jacyntha van Dijk twee jaar geleden in haar dissertatie (waarvan de 

info plotseling onvindbaar blijkt op het Internet) vaststelt, dat Aviaire influenza virus onschadelijk is 



voor wilde vogels, maar zich tot hoog-toxische varianten kan muteren wanneer het in contact komt 

met gedegenereerd industriepluimvee dat iedere vorm van weerstand ontbeert.  

Het mag op zijn zachts gezegd opzienbarend heten, dat amper twee jaar nadat er vanuit de 

agrarische belangenorganisatie LTO gepoogd werd om met name de Smient te doodverven als 

verspreider van hoog-toxisch virus onder gehouden pluimvee, er zich een dergelijke “uitbraakgolf” 

voordoet. 

Dit wordt des te navranter, omdat recentelijk zowel de Task Force on Animal Disease als de Scientific 

Task Force on Avian influenza and wild birds statements hebben gepubliceerd, die exact het 

tegendeel zijn van wat er nu al 13 jaar lang zonder en grein aan houdbaar bewijs vanuit de Agro –

hoek wordt beweerd, maar die naadloos overeenkomen met de resultaten van het onderzoek van 

Dr. van Dijk. 

Dit statement luidt : WILD BIRDS ARE VICTIMS, NOT VECTORS!  

Omdat de Faunarecherche direct het gebruik van toxisch gif herkende aan de parallelle sterfte van 

visetende soorten als Futen en Aalscholvers (witvis eet namelijk ook maiskorrels) en in het spoor van 

de totale aquatische sterftegolf ook de dood van almaar meer aaseters als meeuwen, kraaien en 

roofvogels, wordt er nu al ruim een maand tevergeefs aangedrongen op toxicologische visitatie van 

het interieur van alle vogels die sinds de eerste week van november als Vogelgriepslachtoffer zijn 

binnengebracht en waarvan de monstername m.b.v. wattenstaafjes in mond/keel holte en anale 

uitgang H5N8-besmetting uitwees. 

Al dat materiaal zou dus toxicologisch gescand dienen te worden, want er bestaat geen enkel virus 

dat verlammingsverschijnselen veroorzaakt die exact overeenkomen met de bij lood- en strychnine-

vergiftiging waargenomen exposés.  

Het hele patroon van verspreiding van dit virus onder AI- resistente wilde watervogels draagt van 

meet af aan dus het aanzien van, in een emulsie van strychnine/H5N8 geweld, vergiftigd graan (mais) 

en DAAROM wordt er zo op gehamerd dan burgers absoluut geen dode vogels mogen aanraken- 

terwijl in communiqués van diezelfde overheid wordt gesteld, dat H5N8 ongevaarlijk is voor de mens 

en dat het vlees, mits goed verhit, prima consumabel is! 

Maar als een vinder zo’n kadaver in handen zou nemen en daarbij in contact zou komen met uit 

snavel of anus gelekte strychnine, dan zou weldra het eerste menselijke sterfgeval een feit zijn!  

U begrijpt dat wij sterke aanwijzingen hebben dat er hier sprake is van een grootschalig en 

grensoverschrijdend misdrijf en gaan er van uit dat u de inhoud van dit schrijven ter kennis zult 

stellen van alle organisaties in binnen en buitenland die bij de huidige vogelgriepuitbraken betrokken 

zijn en kadavermateriaal inwendig toxicologisch kunnen laten onderzoeken.  

In ieder geval ook de virologen van het Friedrich Löffler Institüt op het Oostzee-eiland Riems, die alle 

kadavers uit Sleeswijk Holstein, Bodensee, Beieren etc.  In onderzoek hebben. 

Want zoals duidelijk moge zijn: het zegt niets dat er H5N8 is aangetroffen omdat de ware 

sterfteoorzaak vrijwel zeker door hoog-toxisch gif werd veroorzaakt.  

 



Inmiddels zijn er in en bij de Starrevaart onder Leidschendam ook dode en stervende smienten 

gevonden die op filmbeelden ontegenzeglijk strychnine-gerelateerde verlammingsverschijnselen 

tonen. U zult begrijpen dat deze kadavers – hoewel ongetwijfeld N5N8 bevattend- het best 

rechtstreeks op aanwezigheid van gif in het maagdarmkanaal kunnen worden onderzocht.  

Overigens is het ons volstrekt onduidelijk waarom u het verstandige besluit van onmiddellijke sluiting 

van de jacht uitgerekend in deze tijd en met een zo omvangrijke sterfte van onze inheemse fauna 

weer ongedaan heeft gemaakt. Juist in deze situatie zouden jagers expliciet een verbod moeten 

krijgen om landerijen te betreden omdat zij smetstof van hot naar her verslepen. 

Maar kennelijk weten de Haagse jachtlobbyisten dat er helemaal geen vogelgriepruitbraken zijn en 

aan dat aspect zullen wij zeker rechercherend aandacht schenken.  

Want ieder nadeel moet immers ook weer een voordeel hebben!  

Tot zover het gif, maar de Faunarecherche ontdekte ook, dat de eigenaar van het geruimde bedrijf 

Tomassen Duck to Bangkok Ranche in een interview enthousiasme uitte over de ruimingen tijdens de 

Vogelgriep 2003, waardoor zijn bedrijf exorbitante groei heeft doorgemaakt en thans een van ’s 

werelds 5 grootste leveranciers van Peking eend is.  

Het moet zo’n bedrijf zwaar vallen dat amper een maand voor kerst meer dan 200.000 slachtrijpe 

eenden via Rendac zijn vernietigd. 

Was het u overigens bekend dat Rendac Son een dochter is van vleesgigant VION (bekend van twee 

spraakmakende ZEMBLA –reportages over Sjoemelarijen met Vlees) en dat Rendac op haar beur t 

weer een dochter heeft die Sonac-Burgum heet en wiens dochter in Almere is gevestigd onder de 

naam CTH en zich bezighoudt met leveranties aan de voedingsmiddelindustrie en daartoe een eigen 

slachterijketen heeft?  

Zoiets verwacht men niet wanneer er op de A2 even achter een onwelriekende Rendac-auto werd 

gereden, maar mogelijk komt zo’n transport dus via een omweg in de menselijke voedselketen 

terecht.  

 Dat is van een andere orde dan het aanraken van een H5N8 besmet kadaver en lijkt ons een zaak die 

beter kan worden uitgezocht door Rijksrecherche en FIOD dan door verontruste doch alerte burgers 

Maar dat geldt inmiddels voor dit hele dossier!  

Alle informatie die werd en wordt verzameld over Vogelgriep is gebundeld in de serie 

Vogelgriepdossier waarvan de delen 31 t/m 35 de in’s en out’s rond de actuele uitbraakgolven 

beschrijven. Al deze informatie is beschikbaar via de site www.ganzenbescherming.nl  

Wij hopen dat u de ernst en noodzaak inziet van snel en adequaat handelen voordat er nog meer 

cruciaal bewijsmateriaal vernietigd zal zijn en vestigen er ten slotte de aandacht op dat er zonder 

enige twijfel van binnen de Rijksoverheid steun wordt verleend aan deze hoax. 

 

Met vriendelijke groet  


